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Protokół Nr 45/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 21 lutego 2023 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.00 – 11.30 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 44/2023 z posiedzenia Komisji z 17.01.2023 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 r. 

5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na I półrocze 2023 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 44/2023 z posiedzenia Komisji z 17.01.2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 44/2023 z posiedzenia Komisji z 17.01.2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 r. – stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Sprawozdanie z pracy Komisji zostało Państwu przesłane na skrzynki e-mail. 

Wszystkie informacje w nim zawarte odzwierciedlają pracę naszej Komisji.  
 

 Dyskusji nie było.  

 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem „Sprawozdania z pracy Komisji za  

2022 r.”? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 1/2023 w sprawie przyjęcia „Sprawozdania  

z pracy Komisji za 2022 r.”. 

 

Ad 5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na I półrocze 2023 r.  

- stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej:  

Przedstawiła materiał.   

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy wiadomo jaki będzie wykonawca na INO POP Festiwal w tym roku? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. W tym roku zmieniamy formułę. Pandemia już ustąpiła w znacznej części, więc 

możemy wrócić do imprez masowych. A o szczegółach będziemy jeszcze 

informować. Chcemy zorganizować również spotkanie, nie tylko dla instytucji, które 

to przygotowują, ale też dla wszystkich służb, aby to wszystko od początku do końca 

ustalić, powiedzieć, jakie mamy plany i wtedy rozpocząć promocję tego projektu.  
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A odnośnie ostatniego posiedzenia naszej Komisji, gdzie Przewodnicząca Miejskiej 

Rady Seniorów zgłosiła prośbę o wystawienie prac rękodzieł seniorów w teatrze, jak 

to wygląda? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

To jest już ustalone, 1 października seniorzy mogą zostawić swoje dzieła podczas 

koncertu na „Dzień Osób Dojrzałych”. 

Przy okazji też zapraszamy na „Wielopokoleniowe Powitanie Wiosny”, 21 marca  

o godz. 11.00 ruszamy spod „Pawia” do „Stawku” i będzie topienie „Marzanny”.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Do 28 lutego jest termin składania wniosków o stypendia artystyczne, czy ma Pani 

wiedzę ile do tej pory zostało zgłoszonych wniosków? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Trzy bądź cztery. Z praktyki wiemy, że w ostatni dzień spływa ich więcej. 

Przypominamy też o instytucjach kultury, żeby każdy miał szansę do zapoznania się 

z warunkami, których tak naprawdę nie ma dużo. Chodzi o sam pomysł tego, co ktoś 

przedstawi i przede wszystkim promocję Inowrocławia.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

A w jakiej formie przygotowujecie Państwo „Dni Inowrocławia”? Tak jak w latach 

przed pandemicznych?  
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Mają być dwa dni koncertowe i jarmark, który potrwa kilka dni. Oczywiście nie 

odcinamy się całkowicie od tej formy, która była, bo też Biblioteka planuje spotkanie 

prawdopodobnie w piątkowe popołudnie, także będzie szansa dotarcia do różnych 

grup docelowych. Koncerty, które planujemy są podzielone na dwa dni i też 

docelowo.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Gdzie miałoby to być? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

O tym jeszcze poinformujemy.  

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Chodzi mi o to, żeby poszerzyć jeszcze widownię. 
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Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak jak mówiłam to będzie impreza masowa.  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Mam pytanie odnośnie samej promocji, bo należę do Stowarzyszenia im. Księcia 

Kazimierza Kujawskiego w Inowrocławiu, czy moglibyśmy otrzymywać jakieś 

materiały związane z promocją miasta?  
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. Możemy nawet zorganizować coś w związku z Kazimierzem Kujawskim, np.  

jakiś wykład w bibliotece, czy coś podobnego, bo niektórzy nie wiedzą jak bardzo 

Kazimierz Kujawski pomógł rozwinąć Inowrocław.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała członków Komisji, że do Urzędu Miasta Inowrocławia wpłynęło 

pismo przesłane drogą elektroniczną z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu w sprawie powołania Europejskiego Korpusu 

Radnych - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Zapytał, czy odnośnie ostatniego posiedzenia Komisji, prośba Przewodniczącej Rady 

Seniorów, dotycząca utworzenia punktu informacyjnego dla seniorów została 

zrealizowana.   

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Odpowiedziała, że termin jest ustalany i zostanie podany do wiadomości. 
 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/Ewa Podogrodzka 
 

Protokółowała: 

 

/-/Monika Kozioł 


